
Beszámoló az ELTE TTK HÖK küldöttgyűlése részére 

2017. október 3. – 1017. november 14. 

Szokás szerint külön pontokban a különböző programok. 

Programok, mert azok kellenek 

A legutolsó kgy óta bő egy hónap telt el, amiből egy hét az őszi szünet volt, ráadásul 

beleesik két zh-s hét is, így ez kicsit rövidebb beszámoló lesz, mint a korábbiak. 

Október 5-én tartottunk egy SZACS-ot, melyen megbeszéltük a programokat, amiket 

szeretnénk, szó volt a gólyabálról és egyéb finomságokról. Az ezt követő két hét 

nyugodtabban telt, mivel a Tor-túra és a Mafihe Közgyűlése is különböző programmal 

szolgált a fizikushallgatók számára. 

Október 18-án, először szerveztük meg a FizIQs kincskeresést. A programon végül két 

csapat mérhette össze tudását. A szervezésért és lebonyolításért köszönet Komáromi 

Pistinek és Lőrincz Petinek.  

Október 23-ra terveztük, a már 9. alkalommal megrendezendő Fizikus focit. A heves 

esőzés és narancssárga riasztás miatt végül elmaradt a kupa, folyamatban van a 

pótlásának megoldása.  

Október 26-án tartottunk egy SZACS-ot, aminek fő témája a gólyatábor volt. Az ülésen 

különböző forgatókönyvekre is felkészültünk, a megfelelő napirendi pontnál ezt 

részletesen ismertetni is fogom. 

Október 27-én szerveződött a TTK-s Halloween. A szervezésben aktív részt nem 

vállaltam, inkább tanácsokkal, meglátásokkal próbáltam segíteni a szervezőket. A buli 

előtt Körtefái Dóri szervezésében alakult egy fizikus alapozás a Kertész sörözőben. 

November 15-re van tervezve a FizKém Karaoke, aminek folyamatban van még a 

szervezése. Remélhetőleg sikeres lesz a rendezvény és sikerül elmélyíteni a kapcsolatot 

a két szakterület között. A szervezésbeli segítségért köszönet Körtefái Dórinak és Kékesi 

Ádámnak illetve a kémiás kollégáknak. 

Továbbá tervben van novebmer 30-ra egy TÓK – Fizika közös buli is, aminek a részletei 

még a kikristályosodás fázisában tartanak. 

 

Kötelességek és delegáltságok 

Amennyire lájti volt az elmúlt bő egy hónap programok terén, annyira mozgalmas volt 

más szempontból. Szlezák Zsófival megkezdtük az OTAK-os tantervek felülvizsgálatát. 

Frei Zsolt Intézetigazgató Úrral is egyeztettünk október 19-én ezzel kapcsolatban, 

folyamatos a közös munka.  

Az egy hónap alatt volt három tisztségviselői ülés, október 9, 16 és 26-án. A 26-án 

tartott ülésen zh miatt nem tudtam részt venni. 

A Kari Jegyzetbizottság is megtartotta éves ülését október 12-én, amin szintén részt 

vettem. 



Október 16-án a TisztVis üléssel egybekötött választmányi ülésen is részt vettem, mint 

VM delegált.  

Október 18-án tartottunk egy villám Intézeti Tanács ülést a Fizikai Intézetben. A 

delegáltak közül Szlezák Zsófi és én tudtunk részt venni. 

Október 25-én részt vettem a Kari Tanács-on is.  

Egyéb 

Az elmúlt héten folytattam az utódképzést, sajnos nem sikerült még mindkét 

jelentkezővel 1v1-es alkalmat megtartani, amint ez sikerül, egy közös alkalmon 

tervezem megmutatni a levelezés, levlisták és hasonlók használatát. Ha minden jól 

megy, a tavaszi félévet már új szacskóval kezdheti meg a szakterület. 

Köszi-puszi-pacsi! 

Budapest, 2017. 11.10. 

Rácz Gergely 

Fizika szakterületi koordinátor 

ELTE TTK HÖK 

fizikaszk@ttkhok.elte.hu 

mailto:racz.gergely@ttkhok.elte.hu

